
Årsmöte den 25.8 2021

*Ordf. hälsar välkommen .
* Parentation över 8 avlidna under 2020. Ruth tände ett ljus för var och 
en och Harrieth läste en dikt och utlyste en tyst minut.

Årsmötet börjar
* Lars Carlsson väljs som årsmötets ordf.
* Lars tackar för förtroendet och öppnar årsmötet.
*Kallelsen till årsmötet godkändes trots att den kom sent in i 
tidningen.Medlemmarna hade under sommaren  fått ett urskick , där 
inf .om årsmöte i augusti  hade getts.
*Lars läser upp verksamhetsberättelsen  och den godkänns.
* Harrieth redogör för ekonomin, ca 8300 kr finns där.Medlemsbidraget 
är 1360 kr.
*Lars läser upp revisionsberättelsen och den godkänns, och styrelsen fär 
ansvarsfrihet.
* Val av styrelse och funktionärer samt au godkänns, Inga ny ledamot i 
styrelsen och Lars  i revisionen.
* Lennart Lundqvist blir ordf  under ett år.
*Övriga frågor: Annonsering i tidningen en vecka innan datum. Se till att 
ha jämna kontanter till fikat och till lottköp det underlättar .Jan J 
undrade varför vi som förening inte inför " Swish ".Den frågan ska 
undersökas.
Inga blir ny ansvarig för hemsidan . 
Jan J tycker att den arbetsgrupp som jobbat med att  få fram fiber till 
Hamneda och byar runt omkring ska ha en stor eloge  för sitt arbete.
Jan H tycker vi ska ha en studiecirkel  om datorn och mobilens alla 
användningsområden, den frågan ska au undersöka.
*Lars avslutar årsmötet.
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